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VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

SAIMNIECISKO  LIETU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 18.jūlijā                 Nr.6 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 

Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Aigars Roga – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Agris Krastiņš – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Gita Avote – Saimniecisko lietu komitejas locekle   
Dace Bašķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle  
Guntis Albergs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Jānis Anže – Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Juris Žurovičs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
 

Sēdē piedalās:  Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts 
   Vents Armands Krauklis – pašvaldības domes deputāts 

Kristaps Sula – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
   Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieks juridiskajos 
jautājumos 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs 
Laura Krastiņa – Tūrisma un informācijas biroja vecākā tūrisma speciāliste 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists 
Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 

   Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs  
Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja 
Madara Birča – Vides un reklāmas dizaina speciāliste 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Ivo Meļķis – SIA “Valkas Namsaimnieks” valdes loceklis 
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Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Andris Bratčikovs – Pašvaldības policijas vecākais inspektors 
 

Darba kārtība: 
1. Par nepieciešamajiem remontdarbiem Indrānu ielā, Valkā 

2. Par Tūrisma informācijas biroja darba laiku vasaras periodā 

3. Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 

novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 1.§) 

11. pielikumā 

4. Par apbedīšanas vietu piešķiršanu sociālās rehabilitācijas centram “Ziemeļblāzma” 

5. Par dzīvojamās telpas apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Valkas novada pagastos 

6. Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu 

ciemā un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem lietotājiem apstiprināšanu 

Informatīvie jautājumi 
7. Par Valkas pilsētas strūklaku darbības laikiem 

8. Par papildus izdevumiem, sakopjot teritoriju Rūjienas 31, Valkā  

9. Par ceļa zīmes uzstādīšanu Merķeļa ielā, Valkā 

 
Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 7 deputāti (A.Roga, G.Avote, J.Anže, A.Krastiņš, G.Albergs, 

D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Saimniecisko 
lietu komitejas sēdes Nr.6 darba kārtību. 
 

1.§ 
Par nepieciešamajiem remontdarbiem Indrānu ielā, Valkā 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 
 

Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: A.Roga, V.A.Krauklis, I.Grandava, V.Zariņš. 
V.Bavins informē, ka ir savesta kārtībā Merķeļa iela un līdz ar to ceļiem atvēlētais finansējums ir beidzies. 
Norāda, ka sliktā stāvoklī ir Indrānu iela, Varoņu iela un Zvaigžņu iela, bet nodaļas budžeta ietvaros šos 
posmus nav iespējams saremontēt, kā arī informē, ka veicot bedrīšu lāpīšanu Indrānu ielā, kopējās izmaksas 
būtu apmēram EUR 4000. V.A.Krauklis vēlas noskaidrot, vai šogad kaut kas ir darīts uz šīs ielas, uz ko 
V.Bavins atbild, ka ņemot vērā to, ka jau Merķeļa ielā tika mēģināts lāpīt bedres ar frēzēto asfaltu, bet tas 
nesniedza vēlamo rezultātu, uzskata, ka nav lietderīgi veikt šo procesu Indrānu ielā. 
Notiek diskusija par iespējamajiem risinājumiem, kā vienu no risinājumiem nosaucot tomēr aizbērt bedres uz 
minētās ielas ar frēzēto asfaltu.  
Saimniecisko lietu komiteja uzdot Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļai saremontēt Indrānu ielu ar 
nodaļai pieejamajiem līdzekļiem, kā arī sniegt atbildi iesnieguma iesniedzējam. 

 
 

2.§ 
Par Tūrisma informācijas biroja darba laiku vasaras periodā 

_________________________________________________________________________________ 

(A.Roga) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), A.Roga. 
Debatē: L.Krastiņa, V.A.Krauklis, T.Simtiņš, I.Grandava, D.Lapiņš, V.Vesingi, V.Šaicāns. 
L.Krastiņa informē par to, kā radies šis darba laika plānojums, norādot, ka iepriekš tika veikts monitorings, 
apjautāti kolēģi citās pašvaldībās Latvijā un Igaunijā. Izklāsta centra darba noslogotību nedēļas griezumā, kā 
arī pagājušā gada biroja darba laika plānojumu, un nosauc citus aspektus un specifiku organizējot centra 
darbu.  
V.A.Krauklis izsakās par kopējo tūrisma informācijas darbību, par iespējām, aicina tomēr izvērtēt, kā varam 
organizēt darbu svētdienās. 
G.Avote izsakās, paužot savu viedokli par pieredzi Ludzā, kur tūrisma informācijas centrs svētdienās 
nestrādā. 
T.Simtiņš atgādina, ka arī svētdienās tūrisma pakalpojumi ir pieejami iepriekš piesakoties. 
I.Grandava papildina, ka ņemot vērā Ludzas pieredzi, iespējams var piesaistīt skolēnus šī centra darbā. 
D.Lapiņš ierosina izveidot atsevišķu skapi, ar kodu atslēgu, kur būtu pieejami golfa komplekti. V.Vesingi 
papildina, ka šāda iespēja jau tiek izmantota daudzviet saistībā ar pakalpojumu iespējām no pakomātiem. 
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V.Zariņš izsakās, ka patreiz mēs nezinām cik būs pieprasīts šis pakalpojums saistībā ar golfa nūjām, tāpēc 
jānogaida pāris mēneši, lai saprastu. V.A.Krauklis ierosina vakaros un svētdienās nodot golfa komplektus 
kādam uzņēmējam, kurš par simbolisku komisijas maksu varētu šos komplektus izsniegt. V.Vesingi izsaka 
viedokli, ka viņam nav saprotams, kāpēc pašvaldībai vispār būtu ar šo jānodarbojas, bet iesaistīt uzņēmēju 
arī nebūtu pareizi. 
A.Roga rezumējot diskusiju konstatē, ka šogad vērojam situāciju ar golfa laukumu un nākošo gadu domājam 
ko darīt. 
V.Šaicāns aicina noskaidrot pakalpojuma pieprasījumu un izvērtēt vai nodarbinot darbiniekus svētdienās ir 
racionāli, aicina nedarboties ar zaudējumiem. V.A.Krauklis norāda, ka tāpēc šo pakalpojumu svētdienās 
varētu nodot uzņēmējam, piemēram “Walk kafe”, tad darbinieki nebūtu jānodarbina. A.Roga aicina šo vasaru 
pavadīt testa režīmā un pavērot cik liels ir pieprasījums un kurās dienās un, tad pirms nākamā gada budžeta 
izskatīšanas, vērtēt, ko varam darīt, kā risināt šo situāciju. 
V.A.Krauklis ierosina, ka viņš varētu izveidot video par robežgolfu. 
Saimniecisko lietu komitejā vienojas, ka šogad tiek monitorēta situācija ar robežgolfa pieprasījumu un oktobrī 
tiek lemts, kā turpmāk rīkosimies. 

 
 

3.§ 
Par grozījumiem Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr.1 “Valkas 

novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (protokols Nr.1, 1.§) 
11. pielikumā 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 

Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
V.Šaicāns informē, ka sakarā ar to, ka Tūrisma informācijas birojs ir pārcēlies uz jaunām telpām Semināra 
ielā 1, Valkā, radās nepieciešamība atsevišķas pusslodzes izveidei publiskās tualetes uzkopšanai. Tualetes 
darba laiks būs no 7.30 līdz 20.00 un uzkopšana paredzēta 3-4 reizes dienā. Par otru sabiedrisko tualeti, 
kas atrodas pie autoostas atvēršanu un uzkopšanu tiks lemts pēc tā, kad būs skaidrs cik noslogots ir šis 
cilvēks, kas apkalpos Semināra ielā 1 tualeti. 
A.Roga aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
7 deputāti (A.Roga, G.Avote, J.Anže, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Veikt grozījumus Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 1.janvāra lēmumu Nr.1 “Valkas 
novada pašvaldības administrācijas un iestāžu amatu sarakstu apstiprināšana” (sēdes protokols 
Nr.1,1.§) 11.pielikumā “Saimnieciskās daļas darbinieku amata vietu un darba samaksas saraksts ” 

2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 

4.§ 
Par apbedīšanas vietu piešķiršanu sociālās rehabilitācijas centram “Ziemeļblāzma” 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
V.Bavins informē, ka apbedītas tiks tikai urnas un, ka piemērota vieta Meža kapos ir atrasta, kā arī informē, 
ka nav noslēgti līgumi ar Sociālo namu un Sarkano krustu, minot piemēru, kā izveidojusies situācija ar 
Sarkanajam krustam atvēlētajām vietām, kuras netiek koptas. Atgādina par slikto situāciju jaunu kapa vietu 
izveidošanā, jo praktiski aizgājēji jāgulda grantī, aicina ātrāk risināt jautājumu par Cimzes kapu 
paplašināšanu, jo  Meža kapos nav vairs piemērotu vietu. 
A.Roga aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
7 deputāti (A.Roga, G.Avote, J.Anže, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Piešķirt apbedīšanas vietas Valkas pilsētas Meža kapos SIA SP Labāka Rītdiena struktūrvienībai 
sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas centram “Ziemeļblāzma” un noslēgt līgumu ar 
iesnieguma iesniedzēju. 
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2. Par lēmuma izpildi atbild Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs. 
 

Deputāts G.Albergs pamet ZOOM video tiešsaistes platformu pulksten 13:50. 
 
 

5.§ 
Par dzīvojamās telpas apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Valkas novada pagastos 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 
 

Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu (pielikumā), V.Kaņepe. 
Debatē: A.Roga, L.Sīmane, I.Grandava, V.A.Krauklis, V.Bavins, V.Šaicāns, P.Pētersons. 
V.Kaņepe informē, kas mainījies apsaimniekošanas maksās un norāda, ka nepieciešams veidot lielākus 
uzkrājumus mājas apsaimniekošanai. 
L.Sīmane ierosina nepalielināt apsaimniekošanas maksu Valkas pagasta mājā ”Saule”, jo māja ir 
katastrofālā stāvoklī. V.A.Krauklis uzskata, ka tieši otrādi maksa būtu jāceļ, jo mājas vienīgā iespēja, lai tā 
nesabruktu galīgi, ir pārdot to un, ja cilvēki nemaksā, tad viņiem nav iemeslu no pašvaldības prasīt kaut ko 
šajā mājā remontēt. V.Bavins ierosina izskatīt iespēju īrniekus izlikt un pārdot īpašumu “Saule 3”. Notiek 
diskusija par citām Valkas pagasta mājām. 
I.Grandava ierosina noslēgt līgumu ar šo māju dzīvokļu īrniekiem, ka paši apsaimnieko, un tad pašvaldība 
nerēķina neko, līdzīgi kā notiek Zvārtavas pagastā. Šim viedoklim piekrīt arī V.Šaicāns.  
Notiek diskusija. 
P.Pētersons sniedz skaidrojumu par Ērģemes un Kārķu pagastu māju apsaimniekošanas maksām. 
A.Roga aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 
Deputāts G.Albergs balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, G.Avote, J.Anže, A.Krastiņš, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt apsaimniekošanas maksas saskaņā ar pielikumu. 

2. Aprēķinātās apsaimniekošanas maksas piemērot ar 2023.gada 1.septembri. 

3. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
6.§ 

Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu 

ciemā un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem lietotājiem apstiprināšanu 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 
 

Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu (pielikumā), V.Kaņepe. 
Debatē: A.Roga 
V.Kaņepe informē par siltumenerģijas tarifa izmaiņām, par karstā ūdens padeves izmaiņām. 
A.Roga aicina balsot, jautājumu, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, G.Avote, J.Anže, A.Krastiņš, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 
1. Apstiprināt mainīgu apkures tarifu, kas atkarīgs no iepērkamās siltumenerģijas cenas, nākamajiem 

apkures periodiem, līdz jauna tarifa apstiprināšanai, par 1 (vienu) MWh īpašniekiem un īrniekiem, 

juridiskām un fiziskām personām, dzīvojamās un nedzīvojamās ēkās ar centralizēti piegādāto 

siltumenerģiju ar 2023.gada 1.septembri – 80.10 EUR bez PVN, ja 2023.gada septembrī iepērkamās 

siltumenerģijas cena būs tāda pati kā 2023.gada augustā noteiktā, bet, ja iepērkamās siltumenerģijas 

cena atšķirsies, tad tarifs tiks noteikts saskaņā ar tarifu tabulu pielikumā. 

2. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai vasaras periodā, kad nav 

pieslēgta apkure, daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un fiziskām personām - 

0.13405 MWh/m3. (Ūdens uzsildīšanas tarifs mainās atkarībā no siltumenerģijas tarifa; 10.74 pie tarifa 

80.10; 13.41 pie tarifa 100.00; iepriekš bija noteikts 0.1 MWh/m3) 

3. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai apkures periodā, kad ir 

pieslēgta apkure, daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un fiziskām personām - 0.1 

MWh/m3. 
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4. Apstiprināt mainīgu maksu, atkarībā no siltumenerģijas tarifa, par 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens 

uzsildīšanai patērēto siltumenerģiju daudzdzīvokļu dzīvojamās ēkās Valkas pilsētā juridiskām un 

fiziskām personām, kas veidojas kā spēkā esoša siltumenerģijas tarifa reizinājums ar 0.13405 

megavatstundām vasaras periodā un 0.1 megavatstundu apkures periodā (apstiprinātais siltumenerģijas 

patēriņš 1 (viena) kubikmetra ūdensvada ūdens uzsildīšanai) bez PVN.  

5. Apstiprināt siltumenerģijas patēriņu 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens uzsildīšanai Ērģemes pagasta skolas 

katlumājai pieslēgtajiem daudzdzīvokļu dzīvojamo ēku īpašniekiem un īrniekiem, juridiskām un fiziskām 

personām, kur karstais ūdens tiek padots tikai apkures periodā - 0.05815 MWh/m3.  

6. Apstiprināt mainīgu maksu, atkarībā no siltumenerģijas tarifa, par 1 (viena) m3 ūdensvada ūdens 

uzsildīšanai patērēto siltumenerģiju Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem daudzdzīvokļu 

dzīvojamo ēku īpašniekiem un īrniekiem, juridiskām un fiziskām personām, kur karstais ūdens tiek 

padots tikai apkures periodā, kas veidojas kā spēkā esoša siltumenerģijas tarifa reizinājums ar 0.05815 

megavatstundām (apstiprinātais siltumenerģijas patēriņš viena kubikmetra ūdensvada ūdens 

uzsildīšanai) bez PVN. 

7. Apstiprināt maksu dzīvojamās mājas Rīgas 16, Valkā, dzīvokļu īpašniekiem un īrniekiem par karstā 

ūdens sagatavošanai mājas siltummainī un piegādei pēc siltumenerģijas uzskaites mēraparāta 

rādījumiem, saskaņā ar domes 2014.gada 27.janvāra noteikumiem Nr.4 “Valkas novada, Valkas pilsētā 

Rīgas ielā 16 dzīvojamā mājā patērētās siltumenerģijas sadales un maksas aprēķināšanas noteikumi”. 

8. Ja apkures sezonā mēnesī aprēķinu gaitā kopējais ūdens uzsildīšanai patērētais siltumenerģijas 

daudzums pārsniedz atsevišķu patērētāju grupu ūdens uzsildīšanai aprēķināto siltumenerģiju, 

pārsniegums tiek iekļauts siltumenerģijas patēriņā apkurei. 

9. Noteikt sekojošu karstā ūdens cirkulācijas sistēmas uzturēšanai dzīvojamo māju telpu iekšējos tīklos 

vasaras periodā (ūdens sildītājā, dvieļu žāvētājos un no ūdens atdzišanas stāvvados un sadales sistēmā) 

daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās, kurās māju ievados uzstādīti siltumenerģijas un karstā ūdens skaitītāji: 

maksājumu starpību par dzīvojamās ēkas patērēto siltumu, kas rodas starp ēkas siltummezgla skaitītāja 

rādījumu un pēc dzīvokļu karstā ūdens skaitītāju rādījumiem aprēķināto siltumenerģijas apjomu karstā 

ūdens uzsildīšanai (vai dzīvoklim pēc normatīviem aprēķinātā karstā ūdens patēriņu, ja karstā ūdens 

skaitītājs nav uzstādīts), sadalīt proporcionāli dzīvokļu skaitam dzīvojamā mājā, bet ne vairāk kā 0.1 

MWh no dzīvokļa mēnesī un uzrādīt dzīvokļu īpašniekiem un īrniekiem nosūtāmajos rēķinos ar atsevišķu 

ierakstu. 

10. Noteikt dzīvoklī tekošā mēnesī ūdens patēriņu kā vidējo ūdens patēriņu pēdējos trijos mēnešos, ja 

dzīvokļa īpašnieks vai īrnieks līdz tekošā mēneša 27.datumam neiesniedz informāciju par ūdens 

skaitītāju rādījumiem.     

11. Uzdot SIA ’’Valkas Namsaimnieks’’ valdes loceklim, Valkas komunālās saimniecības nodaļas vadītājam 

un Ērģemes pagasta pārvaldes vadītājam brīdināt dzīvokļu īpašniekus un īrniekus, telpu nomniekus un 

īpašniekus, kuri saņem no pašvaldības minētos pakalpojumus, par apkures un karstā ūdens 

sagatavošanas cenām. 

12. Noteikt, ka ar šī lēmuma spēkā stāšanās brīdi spēku zaudē Valkas novada pašvaldības domes 

2022.gada 24.novembra sēdes lēmums Nr.274 “Par centralizētajā tīklā piegādājamās siltumenerģijas 

cenas Valkas pilsētā, Valkas pagasta Sēļu ciemā un Ērģemes pagasta skolas katlumājai pieslēgtajiem 

lietotājiem apstiprināšanu” (sēdes protokols Nr.22, 4.§). 

13. Pievienotās vērtības nodokli aprēķināt atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam.  

14. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi, bet lēmuma 1.-6.,9.,12.punkts stājas spēkā ar 2023.gada 

1.septembri. 

15. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
 

7. Par Valkas pilsētas strūklaku darbības laiku izvērtēšanu 
V.Bavins informē, ka izvērtējot elektrības patēriņus dažādiem objektiem Valkas pilsētā, nonācis pie 
secinājuma, ka tieši  darbinot strūklakas veidojas vislielākais elektrības patēriņš, kas tiek apmaksāts no 
nodaļas budžeta līdzekļiem. Informē par to, kā patreiz darbojas strūklakas un nosauc ietaupījumu, ko varētu 
iegūt, ja mainīto šo darbības laiku. Ierosina noteikt ekonomiskāku darba laiku, pārprogrammējot tās, lai 
netērētu pašvaldības līdzekļus. 
Notiek diskusija par strūklaku darba laiku. 
Komitejas locekļi atbalsta Valkas pilsētas strūklaku pārprogrammēšanu, nosakot to darbības laiku katru dienu 
no pulksten 10:00 līdz 23:00. 
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8. Par papildus izdevumiem sakopjot teritoriju Rūjienas 31, Valkā 
V.Bavins uzstājas un informē par izveidojušos izgāztuvi, kuru izveidojis Rūjienas 31, Valkā, iepriekšējais 
nomnieks, ir saņemts rēķins no SIA “ZAAO”, tāpēc aicina izdevumus pierēķināt iepriekšējam nomniekam uz 
ko V.Zariņš atbild, ka tiesa jau ir bijusi un neko vairāk nevaram piedzīt no nomnieka.  
J.Vindēls informē par kārtību kāda ir tagad ar pieņemšanas-nodošanas aktiem, salīdzinājumā kāda bija 
iepriekšējā prakse. 
 
9. Par ceļa zīmes uzstādīšanu Merķeļa ielā, Valkā 
V.Bavins uzstājas un izklāsta, ka noasfaltējot Merķeļa ielu, ir nepieciešams izvietot 5 ceļa zīmes “Dzīvojamā 
zona” Nr.533. Apzinot izmaksas, konstatēts, ka nepieciešams ir EUR 441,65. 
Notiek diskusija. 
 
Deputāts J.Anže pamet ZOOM video tiešsaistes platformu pulksten 14:34. 
 
Saimniecisko lietu komiteja atbalsta ceļa zīmju Nr.533 “Dzīvojamā zona” izvietošanu Merķeļa ielā un 
Stendera ielā, kā arī nolemj jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 14:40 
 

Sēdes vadītājs        Aigars Roga 

 

Protokolēja        Ilva Asejeva 
 


